
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και τροφίμων 

Θέμα: «Σχετικά με τους πληγέντες κτηνοτρόφους της Θράκης» 

Οι κτηνοτρόφοι που επλήγησαν από τις πυρκαγιές και την πλημμύρα παραμένουν 

αρκετούς μήνες μετά χωρίς ζώα και εγκαταστάσεις και συνεπώς έχασαν μια ολόκληρη 

γαλακτοκομική και κρεατοπαραγωγική περίοδο και είναι χωρίς εισόδημα. Εάν δεν 

γίνουν αλλαγές στο υπομέτρο 5.2 για να αποκτήσουν ζώα και εγκαταστάσεις άμεσα θα 

χάσουν και την επόμενη περίοδο πράγμα, που θα τους οδηγήσει σε ολοκληρωτική 

καταστροφή και εγκατάλειψη. Οι πληγέντες κτηνοτρόφοι στη Θράκη, ανέμεναν με 

μεγάλη ανυπομονησία την προκήρυξη του υπομέτρου 5.2, για την ανασύσταση του 

ζωικού κεφαλαίου και των σταβλικών τους εγκαταστάσεων, μετά τις καταστροφικές 

πυρκαγιές και πλημμύρες αντίστοιχα. Δυστυχώς η υπομονή τους δεν είχε αντίκρυσμα.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός: 

1. Σκοπεύετε να διορθώσετε την αστοχία της προκήρυξης; 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε ώστε να αποφευχθεί η καταστροφή των 

κτηνοτρόφων της Θράκης; 

 

 

Αθήνα, 13/04/2024 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 
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